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PROTOKÓŁ NR 0012.6.13.2014  
 z posiedzenia  

Komisji Kultury i Sportu Rady Miasta 

w dniu  18 grudnia 2014r.  
 

 

 
Miejsce posiedzenia: sala nr 110 A UM. 

Czas posiedzenia: godz. 15.00-16.00 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie                   

z załączonymi listami obecności.  
 

Porządek obrad 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. BUDŻET MIASTA NA 2015r. 

 

 Uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Katowicach w sprawach dotyczących opinii o: 

         -  przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2015 rok, 

 
         -  przedłożonym projekcie uchwały w sprawie WPF , 

 
         -  możliwości sfinansowania deficytu wykazanego w projekcie uchwały 

            budżetowej, 

 projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2015 rok,      

 

 projekt uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta       

Jastrzębie-Zdrój,  

4. Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.157.2013 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 19 grudnia 2013r. w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2014 rok, 

 
 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XII/129/2014 z dnia 30 października 

2014 r. w sprawie „ Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi a art. 3 ust.3 Ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2015 rok” 
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5. Plan pracy na I półrocze 2015. 
 

6. Wolne głosy i wnioski. 

 
7. Zakończenie posiedzenia.  

 
Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Andrzej Matusiak.  Przywitał 
przybył na posiedzenie członków komisji i zaproszonych gości.  

Ad. 2 

Andrzej Matusiak 
-  Szanowni Państwo, gościmy na dzisiejszej Komisji Pana Prezesa LKS „Zryw” Bzie. W 

pierwszej kolejności wysłuchamy Pana Prezesa LKS „Zryw” Bzie a następnie 
przejdziemy do omawiania budżetu i  spraw bieżących.  

 
Komisja przyjęła porządek obrad. 
 

Zenon Sosna 
 - Szanowni Państwo chciałbym przedstawić problem boiska LKS „Zryw” Bzie. Kilka lat 

staraliśmy się o modernizację boiska ponieważ nie spełnia wymogów  jakie nakładane 
są na kluby sportowe. Z tego co wiem projekt przebudowy boiska jest od sierpnia 
gotowy. Do końca roku miały zostać wydane pozwolenia na budowę. W tej chwili nie 

wiemy na jakim etapie jest modernizacja boiska. Klub posiada licencję do czerwca 
2015 roku. Według nowych przepisów licencyjnych na lata 2015/2016 nie spełniamy 

żadnych wymogów. Nie ma ogrodzenia, trybun, siedzeń. Jesteśmy jedynym klubem w 
podokręgu Rybnik na 60 klubów gdzie siedzi się na oponach. Boisko nie jest 
ogrodzone, nie ma piłko chwytów. Od bramki do ulicy jest 4 metry i jest to bardzo 

niebezpieczne. Wymóg wynosi 5 m. Boisko nie posiada drenażu. Szatnia powstała 20 
lat temu, brakuje ogrzewania. Szatnie są bardzo małe 3x4m a wymóg jest taki, że 

szatnia musi pomieścić min. 18 osób. Szatnia gospodarzy jest o 1 m większa. Są tylko 
3 prysznice na 40 osób. Nie ma ubikacji na zewnątrz dla kibiców. Zostało wykupiona 
działka prywatna w celu przedłużenia boiska. Boisko ma długość 92 m. Jest to jedno z 

najkrótszych boisk.  
 

Andrzej Matusiak 
 - Składam wniosek, aby Pani Prezydent przedstawiła stanowisko odnośnie boiska w 
Bziu.  

 
Ryszard Piechoczek 

 - Na ostatniej Komisji Gospodarki Komunalnej była mowa o boiskach. Jest 
przeznaczona kwota 2,5 mln. zł ale nie było wymienionego boiska w Bziu.  
 

Zenon Sosna 
 - W tej chwili w klubie są 3 drużyny  -1 seniorów i dwie młodzieżowe. W sumie ponad 

70 zawodników. W planach mamy powołanie najmłodszej grupy. Drużyna seniorów 
jesienią zajęła drugie miejsce. Plan jest taki, aby awansować do klasy A.  

 
Andrzej Matusiak 
 - Poprosimy Pana o przybycie na styczniową komisję gdzie będziemy mieć więcej 

informacji dot. boiska.  
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Zenon Sosna 
 - Dziękuję.  
 

Ad. 3 
 

BUDŻET MIASTA NA 2015r. 
 

 Uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Katowicach w sprawach dotyczących opinii o: 

         -  przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2015 rok, 

 

         -  przedłożonym projekcie uchwały w sprawie WPF , 

 

         -  możliwości sfinansowania deficytu wykazanego w projekcie uchwały 
            budżetowej, 

 

Komisja przyjęła do wiadomości w/w uchwały.  

 

 projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2015 rok,      

 projekt uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta       
Jastrzębie-Zdrój,  

Andrzej Matusiak 
 - Proszę powiedzieć jaki budżet mają MBP, MOK i MOSIR? 
 

Skarbnik Miasta 
 - Taki sam jak w roku poprzednim. Na ten moment nie będzie żadnych zmian ze 

względu na to, że mamy do zwrotu podatek.  
 

Andrzej Matusiak 
 - Czy w zaplanowanym budżecie będą jeszcze jakieś cięcia? 
 

Skarbnik Miasta 
 - Nie wiadomo. Wszystko zależy od wykonania budżetu za 2014 rok i jaki będzie 

deficyt. Wszelkie zmiany będą ewentualnie w lutym. Prezydenci muszą zapoznać się z 
wydatkami bieżącymi.  
 

Andrzej Matusiak 
 - Jakie MBP ma planowane inwestycje na rok 2015? 

 
Wacław Bednorz 
 - Żadnych.  

 
Skarbnik Miasta 

 - Biblioteka otrzymuje dotacje podmiotową. W ramach tej dotacji otrzyma środki na 
remont w kwocie 45 tys. zł.  
 

Andrzej Matusiak 
 - Jaki to będzie remont? 
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Wacław Bednorz 
 - Malowanie Masnówki.  

 
Andrzej Matusiak 

 - Jak wygląda sytuacja w MOK? 
 
Janusz Jurczak 

 - Chcemy wykonać jedną inwestycję. Napisaliśmy projekt do Ministra Kultury na 
zakup sprzętu nagłaśniającego. Obecny sprzęt jest dosyć mocno eksploatowany często 

używany. Nie można dokupić części zamiennych do sprzętu ponieważ producenta tego 
sprzętu już nie ma.  Projekt opiewa na kwotę 250 tys. zł. Wkładu własnego będzie ok. 
70 tys. zł.  

 
Skarbnik Miasta 

 - MBP i MOK są instytucjami kultury i ich gospodarka finansowa nie jest powiązana z 
gospodarką finansową jednostek samorządu terytorialnego. Gmina może, ale nie musi 
dać dotacji na podstawową działalność. W tych jednostkach nie ma obowiązku 

odprowadzania dochodów do budżetu Gminy.  
 

Janusz Jurczak 
 - W zasadzie tak,  ale te dochody przekazywane są na pokrycie bieżącej działalności 
statutowej.  

 
Andrzej Matusiak 

 - Jak wygląda sytuacja w MOSIR? 
 
 Szelong Michał 

 - Jeżeli chodzi o wydatki inwestycyjne to mamy tylko jeden-modernizacja krytej 
pływalni laguna (modernizacja wejścia głównego i systemu szafkowego, wprowadzenie 

czasu korzystania z basenu, sauny i solarium w postaci elektronicznej). Jeżeli chodzi o 
zakupy inwestycyjne to mamy na poziomie 90 tys. zł. W większości są to urządzenia 
do utrzymania czystości na obiektach. Nie mamy rolby o którą będziemy starać się 

wnioskować. Jedynym drobnym problemem jest kwestia braku środków na 
prowadzenie dwóch boisk, które  otrzymaliśmy na poszerzenie bazy sportowej. 

(Boisko przy ul. Granicznej i boisko na os. Zofiówka). Brakuje 30 tys. zł z tytułu umów 
zleceń dla gospodarzy tych boisk.  

 
Andrzej Matusiak 
 - To jest 30 tys. zł dla dwóch gospodarzy na cały rok? 

 
Szelong Michał 

 - Tak. Są to dwie umowy zlecenia plus pochodne.  
 
Andrzej Matusiak 

 - Skąd można środki przesunąć? 
 

Skarbnik Miasta 
 - W ramach działu 926 – kultura fizyczna i sport –wydatki 14 mln 807 tys. zł , 
wydatki majątkowe 3 mln. 340 tys. zł. Mosir otrzyma 260 tys. zł  - 170 tys. zł na 

basen Laguna i zakupy. Wydział IKI ma 3 mln. 80 tys. zł – zagospodarowanie terenów 
miejskich czyli tzw. siłowanie, modernizacja boisk 2,5 mln. zł, 200 tys. zł 

modernizacja OWN, remont i przebudowa basenu przy ul. Harcerskiej  - 200 tys. zł.  
2 mln. 527 tys. zł są to środki , które są do dyspozycji Wydziału IKS na różne dotacje.  
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Andrzej Matusiak 
 - Co kryje się pod kwotą 200 tys. zł na OWN? 

 
Skarbnik Miasta 

 - To jest projekt. Jest to wydatek inwestycyjny. Powinna być zachowana relacja 
inwestycja na inwestycje, wydatek bieżący na bieżący. Z wydatku bieżącego na 
wydatek majątkowy można przesunąć środki natomiast nie można przenosić środków 

z wydatku majątkowego na wydatek bieżący. W tym momencie zostałby zachwiana 
równowaga deficytu operacyjnego.  

 
Andrzej Matusiak 
 - Musimy znaleźć 30 tys. zł na umowy. Musi być gospodarz na tych boiskach żeby nie 

było żadnych dewastacji.  
 

Anna Toborowicz 
 - Powinien być taki gospodarz, który opiekuje się boiskiem po godzinach lekcyjnych.  
 

Szelong Michał 
 - Taka osoba zdecydowanie jest potrzebna, pilnuje np.  żeby nie spożywano alkoholu. 

Dba o organizacje pracy na boisku.  
 
Anna Toborowicz 

 - Z drugiej strony nie wolno zamykać boisk ponieważ po to są, aby były 
ogólnodostępne.  

 
Andrzej Matusiak 
 - Myślę, że zostawimy wolną rękę Pani Prezydent. Poprosimy o przedstawienie 

propozycji znalezienia środków na umowy. 
 

Skarbnik Miasta 
 - Myślę, że nie trzeba pisać do Pani Prezydent. Uchwała w sprawie procedury 
uchwalania budżetu wyraźnie mówi, że to komisje RM wskazują źródło pokrycia 

ewentualnych wydatków. Należy to przedstawić Komisji Skarbu.  
 

Andrzej Matusiak 
 - Z czego Pan proponuje przenieść? 

 
Szelong Michał 
 - Nie wiem, muszę uzgodnić z księgową. Może być sytuacja, że będą jakieś 

oszczędności na energii elektrycznej po przetargu na taryfy C. Być może z energii uda 
się jakieś środki przenieść.  

 
Skarbnik Miasta 
 - Teoretycznie jest taka możliwość.  

 
Szelong Michał 

 - Podsumowując budżet MOSIR-u chciałbym zauważyć, że mamy o 100% zwiększony 
fundusz sołecki. Będziemy zakupywać na potrzeby sołectwa Bzie i Skrzeczkowice 
namioty handlowe oraz nagłośnienie i oświetlenie estradowe.  

 
Skarbnik Miasta 

 - Jest to kosztem planu finansowego, który ma MOSIR.  
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Andrzej Matusiak 
 - O jakiej kwocie jest mowa? 
 

Szelong Michał 
 - 55 tys. 56 zł. Takie są wyliczenia Rad Sołeckich.  

 
Andrzej Matusiak 
 - Proszę o przedstawienie informacji dot. boisk 

 
Pilarska Maria 

 - Jest zabezpieczona kwota 2,5 mln. zł, za którą planuje się wykonać 3 boiska na 
które są gotowe projekty i pozwolenia na budowę. Dotyczy to boisk przy SP nr 16, SP 
nr 17 i na oś. Bogoczowiec. Na oś. Bogoczowiec jest przewidziana również siłownia.  

 
Toborowicz Anna 

 - Co z boiskiem „Zryw” Bzie? 
 
Pilarska Maria 

 - Projekt boiska jest gotowy natomiast nie ma wytycznych pod okręgu , aby móc 
wystąpić o pozwolenie na budowę.   

 
Andrzej Matusiak 
 - Chciałbym zapytać czy nie lepiej byłoby połączyć Dni Jastrzębia z obchodami 

podpisania porozumień jastrzębskich? 
 

Szelong Michał 
 - Do tej pory było tak, że Zarząd Regionu Śląsko-Dąbrowskiej Solidarności razem z 
władzami miasta organizowali osobo „urodziny solidarności” . W przyszłym roku jest 

35 rocznica. Decyzja będzie należała do Pani Prezydent. 
 

Andrzej Matusiak 
 - Co z boiskiem treningowym na Ruptawie? 
 

Pilarska Maria 
 - Projekt tego boiska nie uzyskał akceptacji inspektora PPOŻ odnośnie 

bezpieczeństwa dojazdu. Nachylenie zjazdu oraz umieszczenie tego boiska 
treningowego przed boiskiem piłkarskim zagospodarowuje w całej możliwości teren. 

Projekt jest ale nie może być realizowany.  
 
 

 projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2015 rok,    

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiono projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

   

 projekt uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta       

Jastrzębie-Zdrój,  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiono projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Ad. 4 
Sprawy bieżące. 
 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiono projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
   

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.157.2013 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z dnia 19 grudnia 2013r. w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2014 rok, 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiono projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
   

 
 Projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XII/129/2014 z dnia 30 października 

2014 r. w sprawie „ Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi a art. 3 ust.3 Ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2015 rok” 

 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiono projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
   

Ad. 5 

Plan Pracy Komisji na I półrocze 2015 roku  

Komisja przyjęła plan pracy głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się 

– 0. 

Ad. 6 

Wolne głosy i Wnioski 

Proponowane wnioski Komisji: 

Komisja wnioskuje o przedstawienie informacji dotyczącej stanu zaawansowania 
budowy boiska „Zryw” Bzie przy ul. Spółdzielczej.  

 
Wniosek został przyjęty głosami : za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
Wniosek do Komisji Skarbu 

 
Komisja wnioskuje o przesunięcie wydatków bieżących, w części gminnej budżetu 
Miasta, w dziale 926 - Kultura fizyczna, rozdziale 92601-Obiekty sportowe w 

wysokości 30.060 zł, w zadaniu Nr 000-000-000-000, pomiędzy grupami wydatków, w 
ten sposób, że: 

 zwiększyć  a)wynagrodzenia i składki od nich naliczane, 
 zmniejszyć b) wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań. 
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Przeniesienie środków finansowych dotyczy zmniejszenia środków na wydatki 
związane z rozliczeniem energii elektrycznej Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
celu zwiększenia środków na zawarcie umów zlecenia dla gospodarzy boisk 

sportowych przy ZS nr 1 i na oś. Zofiówka.  
 

Wniosek został przyjęty głosami : za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

Janusz Jurczak 
- W związku z programem Rodzina 3+ chciałbym poinformować, że 26 grudnia do Kin 

wchodzi film Hobbit. Otrzymaliśmy meila od dystrybutora  z informacją, że minimalna 
cena za bilet wynosi 14 zł. Nie możemy tych biletów sprzedawać poniżej ceny 14 zł. 
Po analizie stwierdziliśmy, że 14 zł będzie to cena dla rodziny 3+, ulgowy bilet będzie 

wynosił 16 zł a normalny 18 zł dla filmu w wersji 2D. W wersji 3D bilet dla dorosłych 
wynosi 20 zł. Dla porównania Multikina w Rybniku ten sam bilet mają po 30 zł.  

 
Ad. 7 
Zakończenie posiedzenia 

 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 

posiedzenie.  
 
 

Protokołowała       Przewodniczący Komisji  

      Kultury i Sportu 
Monika Dulewicz               Andrzej Matusiak 
 
 
 


